
 

 
 
Persbericht, 18 juli 2022 
 

Gezellig treffen met ijsje voor bewoners Almenum 

Harlingen - Maandagmiddag was het een gezellig treffen bij Almenum. De Bouwvereniging 

trakteerde de bewoners op een lekker verkoelend ijsje. De afgelopen twee jaar zijn er 

grote stappen gezet in de plantontwikkeling van Toekomstig Almenum. Bewoners hebben 

inmiddels hun nieuwe appartement uitgezocht. Een mooi moment om samen bij stil te 

staan. 

 

Samen met bewoners, omwonenden en betrokken partijen, Huurdersbelangen Almenum, 

Huurdersvereniging Harlingen en gemeente zijn de plannen steeds concreter geworden. 

Vorig jaar is met alle 141 bewoners een individueel gesprek geweest om hun mening te 

peilen over de nieuwbouw van Toekomstig Almenum. Maar liefst 94% van de bewoners 

stemde in met de plannen. Het bestemmingsplan is vastgesteld. De Bouwvereniging is nu 

bezig met de voorbereidingen van de sloop en bouw van Toekomstig Almenum.  

 

  

  

 

 

 

 


